

KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 19 JANUARI 2014 (AHAD)

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Digari sebagai penjenayah	Berita Harian
2.	Muhyiddin Ketua 114 Penerima Darjah Kebesaran Kedah	Bernamea.com
3.	Govt to boost anti-flood measures	New Straits Times
4.	Teknologi terkini tangani bencana	Berita Harian
5.	Kabinet terima cadangan penambahbaikan SOP banjir	Mingguan Malaysia
6.	Tingkat amaran awal banjir	Metro Ahad
7.	Manik tanah liat mampu beri pulangan lumayan	Bernamea.com
8.	Misteri UFO Banting belum terungkai	Berita Harian



Eksklusif

» *Rahsia 'No-Fly List AS' terlerai selepas 9 tahun*

Oleh **Mona Ahmad dan Rohaniza Idris**
bminggu@bh.com.my

"Saya terus digari di kaunter daftar masuk lapangan terbang tanpa diberi penjelasan oleh polis dan dilayan seperti penjenayah berat.

"Bayangkan kesakitan saya, baru beberapa minggu menjalani pembedahan histerektomi (pengangkatan kandungan rahim) dan masih menggunakan kerusi roda," kata Prof Dr Rahinah Ibrahim, 48, mengimbau kejadian di Lapangan Terbang Antarabangsa San Francisco pada 2005 yang menyebabkan beliau terus dilarang memasuki Amerika Syarikat (AS) sejak itu.

Hanya pada 14 Januari lalu ketika umat Islam menyambut perayaan Maulidur Rasul, tiba-tiba nama beliau mendapat perhatian di seluruh negara apabila berjaya mengetepikan larangan memasuki Amerika Syarikat yang dikenakan ke atasnya sejak 2005.

Rahsia yang disimpannya selama sembilan tahun kerana

menduduki senarai tidak dibenarkan terbang (No-Fly List) kerajaan AS akhirnya terbongkar ekoran kejayaan beliau menyekat kerajaan AS daripada mengugurkan kes samannya terhadap negara itu, disiarkan Disember lalu.

Umpama adegan jenayah

Sambil menyifatkan kejadian di alaminya umpama dalam adegan drama jenayah Hollywood, Prof Rahinah ketika itu berada di kaunter masuk bagasi Lapangan Terbang Antarabangsa San Francisco pada 2005 untuk menghadiri satu persidangan berprestij di Hawaii di atas tajaan Universiti Stanford.

Anak perempuan keduanya yang berusia 14 tahun, ada ketika kejadian dan mereka merancang untuk pulang ke tanah air selepas persidangan kerana sudah menamatkan pengajian peringkat Ijazah Doktor Falsafah (PhD) di Universiti Stanford.

"Bahagian belakang saya seolah-olah terkena renjatan elektrik setiap kali jantung berdegup dan tidak putus-putus memohon diberikan ubat penahan sakit

dan hampir rebah, namun tidak dilayan. Hanya selepas pasukan paramedik tiba, baru permintaan saya dilayan," katanya ketika ditemui di pejabatnya di Universiti Putra Malaysia (UPM), Serdang.

Beliau akhirnya dibenarkan menaiki pesawat keesokan harinya untuk ke Hawaii dan seterusnya pulang ke tanah air.

Sangkaan beliau bahawa nama sudah dibersihkan daripada senarai larangan memasuki Amerika Syarikat sebaik dibebaskan dan kembali ke Malaysia ternyata meleset.

Prof Rahinah terkejut apabila tidak dibenarkan berlepas ke AS sebaik mendaftar masuk di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuala Lumpur (KLIA) pada Mac 2005 untuk kembali ke Universiti Stanford bagi proses penyerahan tesis akhir.

"Saya dimaklumkan visa pela-

jar saya ditamatkan dan nama saya masih berada dalam senarai tidak boleh memasuki AS kerana tuduhan ada kaitan dengan penganas. Ini titik tolak perjuangan saya untuk membersihkan nama daripada tuduhan itu," katanya

sambil mengakui pengajian PhD beliau terpaksa ditamatkan secara jarak jauh.

"*Saya terus digari di kaunter daftar masuk lapangan terbang tanpa diberi penjelasan oleh polis dan dilayan seperti penjenayah berat"*

Rahinah Ibrahim,
Pensyarah

Siapa PhD 4 tahun
"Saya terpaksa menamatkan PhD dalam tempoh empat tahun berbanding kelaziman di Universiti Stanford yang mengambil masa enam hingga tujuh tahun kerana biasiswa di bawah Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI) hanya menetapkan empat tahun," katanya.

Beliau yang berasal dari Bentong, Pahang, berkata kumpulan Spiritual Care Services (SCS) yang disertainya ketika di Universiti Stanford turut membantunya dengan memberi sokongan moral

dan mencari jalan mendapatkan keadilan melalui perundangan.

"Saya berterima kasih kepada Reverend John Hester, Reverend George Fitzgerald dan semua sukarelawan SCS yang memainkan peranan besar dalam membantu saya mencari jalan untuk mendapatkan keadilan.

"Begitu juga, pasukan perundangan dari McManis Faulkner yang dianggotai Elizabeth Pipkin, Christine Peek, dan Marwa Elzankaly. Saya berterima kasih kepada James McManis, rakan kongsi syarikat guaman itu yang juga alumni Stanford atas bantuan guaman peruma tanpa mengira bangsa, agama dan kewarganegaraan," katanya.

Tanpa rasa dendam, ibu kepada empat cahaya mata yang berusia 17 tahun hingga 27 tahun itu mahu meneruskan aktiviti akademiknya dengan rakan sejawatan di Amerika, termasuk menjalin lebih banyak kerjasama dalam penyelidikan.

"Saya berharap tiada lagi orang teraniaya dan namanya dimasukkan ke dalam senarai *No-Fly List* dan terpaksa menempuh apa yang saya alami," katanya.



Muhyiddin Ketuai 114 Penerima Darjah Kebesaran Kedah

ALOR SETAR, 19 Jan (Bernama) -- Timbalan Perdana Menteri Tan Sri Muhyiddin Mohd Yassin mengetuai senarai 114 orang penerima darjah dan bintang kebesaran Kedah sempena keputeraan ke-86 Sultan Kedah Tuanku Abdul Halim Mu'adzam Shah, Ahad.

Muhyiddin merupakan penerima tunggal anugerah Darjah Seri Setia Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah Yang Amat Dihormati (SHMS) yang membawa gelaran Datuk Seri Diraja.

Menteri Besar Kedah Datuk Mukhriz Tun Dr Mahathir pula dianugerahkan Darjah Seri Paduka Mahkota Kedah Yang Amat Dihormati (SPMK) yang membawa gelaran Datuk Seri.

Timbalan Menteri Perdagangan Dalam Negeri, Koperasi dan Kepenggunaan Datuk Ahmad Bashah Md Hanipah menjadi penerima tunggal Darjah Seri Setia Diraja Kedah Yang Amat Dihormati (SSDK) yang membawa gelaran Datuk Seri.

Tiga dianugerah Darjah Paduka Seri Setia Sultan Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah (DHMS) membawa gelaran Datuk Paduka iaitu Setiausaha Kerajaan Negeri Kedah Datuk Mohd Puad Mohd Ali, Pengarah Jabatan Siasatan Jenayah Komersial, Polis Bukit Aman, Datuk Seri Syed Ismail Datuk Syed Azizan dan Pengerusi Yayasan Muhibah Tan Sri Fng Ah Seng, yang juga ahli perniagaan, Tan Sri Dr Fng Ah Seng.

Sepuluh orang dianugerahkan Darjah Gemilang Seri Mahkota Kedah (DGMK) yang membawa gelaran Datuk Wira termasuk Pegawai Kewangan Negeri Kedah Datuk Khazali Din, Pengarah Tanah dan Galian Kedah Datuk Muhamad Nor Rofie, Naib Canselor Universiti Utara Malaysia (UUM) Prof Datuk Dr Mohamed Mustafa Ishak.

Turut menerima DGMK ialah Pengelola Istana Negara, Datuk Awang Kechik Abdul Rahman; Ketua Pengarah Jabatan Hal Ehwal Veteran Angkatan Tentera Malaysia, Mej Jen Datuk Mohd Noor Daud; Mej Jen Datuk Md Tajri Alwi (Istana Negara); Ketua Polis Pulau Pinang, Datuk Abdul Rahim Hanafi; Pengerusi Eksekutif High Point World Wide Sdn Bhd, Datuk Abu Zaki Zakaria; Pengarah Urusan Setia Teknologi Sdn Bhd, Datuk Majid Wan Chik dan Pengarah Urusan/CEO syarikat Kumpulan Widad, Datuk Mohamad Ikmal Opat Abdullah.

Dua penerima anugerah Darjah Kebesaran Mahkota Kedah (DPMK) yang membawa gelaran Datuk iaitu Timbalan Ketua Pengarah (Pembangunan Strategik) Unit Penyelarasan Pelaksanaan, Jabatan Perdana Menteri, Datuk Seri Ab Ghani Ariffin dan Ketua Pegawai Eksekutif Lembaga Pembangunan Langkawi (Lada), Tan Sri Khalid Ramli.

